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Beste ,
 
Voor bovenstaande aanvraag is ATKB gemachtigd. In ons systeem staat u als
contactpersoon opgenomen, mocht dit niet correct zijn dan vertrouwen we erop dat u
dit bericht doorstuurt naar uw collega. We begrijpen niet waarom hier niet Rienk Noordhuis
de contactpersoon is want die heeft de aanvraag ingediend.
We hebben de aanvraag voor een omgevingsvergunning flora- en fauna-activiteit voor
de soorten grote gele kwikstaart en ringslang inhoudelijk in behandeling genomen en
hebben nog een aantal aanvullende gegevens nodig:
 
Er wordt aangegeven dat er 4 nieuwe tijdelijke kasten voor grote gele kwikstaart worden
gerealiseerd en de al 4 aanwezige kasten verplaatst worden. Graag vernemen we wat de
8 locaties worden/zijn van de kasten voor grote gele kwikstaart. De kasten dienen in de
buurt van (stromend) water gerealiseerd te worden en dan bij voorkeur ergens onder,
bijvoorbeeld bij een brug, stuw, huis of schuurtje. Wij verzoeken u om dit op kaart aan te
geven en daarbij beeldmateriaal aan te leveren van de geschikte locatie. 
De reactie op bovenstaand punt zal tevens worden toegevoegd aan de zaak waaronder de
huidige ontheffing voor grote gele kwikstaart is verleend (renovatie kasteel,
zaaknummer 2022-018118), zodat handhaving hiervan op de hoogte is. 
De vier kasten die nu onder de twee bruggen van het slot aanwezig zijn/waren zouden op geschikte
locaties aan het Slot opgehangen worden. Echter, aangezien het Slot een Rijksmonument is mogen
geen kasten worden bevestigd aan het Slot. Daarom zijn twee van de vier kasten onder de bruggen bij
het Slot inmiddels opgehangen onder de brug over ‘’het kanaal’’ bij de Beeldenvijver (zie paars rondje
op de sprengenkaart en plattegrond vijvers). Daarnaast willen we nog vier kasten onder vlonders (zie
foto vlonder grote gele kwikstaart) op rustige en geschikte locaties langs Beeldenvijver en/of Bovenste
veldvijver laten plaatsen. De locaties worden nu geselecteerd met hulp van de terreinbeheerder van
Kroondomeinen. De exacte locatie volgt dus nog.
 
 
Kunt u specificeren wat de stand van zaken en huidige planning is van de
werkzaamheden aan Het Oude Loo en in hoeverre dit een verband heeft met de
werkzaamheden aan de slotgracht? Een update van de planning wordt momenteel gemaakt
en die zal worden nagestuurd. De werkzaamheden zullen plaatsvinden tussen begin januari en
eind juni 2025. De planning moet aansluiten op de werkzaamheden die momenteel onder
vergunning plaatsvinden aan het Slot zelf, daar staan steigers op pontons die pas in november
weg kunnen. Het groot onderhoud aan de slotgracht is onlosmakelijk verbonden met dat aan het
Slot zelf.
 
De planning lijkt vrij krap en strak. Kunt u onderbouwen waarom de werkzaamheden
niet later uitgevoerd kunnen worden zodat het beter op de diersoorten afgestemd kan
worden? Hoe lang is al bekend dat er beschadiging aan het folie aanwezig is en leidt dit
daadwerkelijk tot weglekken van water? 
Één van de redenen is dat we vooral ook ruim voor het broedseizoen willen aanvangen om
verstoring van broedende vogels zoveel mogelijk te voorkomen. Eerder aanvangen met de
werkzaamheden was niet mogelijk omdat er nog met steigers op pontons aan het Slot gewerkt
wordt.
De huidige folie is echt aan het einde van de levensduur en op diverse plaatsen lek. Ook de



beschoeiing is nagenoeg geheel rot.  De beheerder moet nu in warme zomers grondwater
oppompen om alle vijvers op peil te houden dus er lekt zeker water weg. Grondwater oppompen
op de Veluwe is ook onwenselijk.
 
In het activiteitenplan is als bijlage een planning opgenomen. Het is echter nog niet
geheel duidelijk waarom de voorgenomen periodes van uitvoering het meest geschikte
moment zijn voor de (aangevraagde) soorten. Kunt u dit nader specificeren en
onderbouwen? Denk daarbij o.a. aan beschrijving van kwetsbare periodes,
gewenningstijd en mogelijke handelingen vanuit de zorgplicht (is er bijvoorbeeld een
amfibieënscherm nodig).  Doordat de planning van de werkzaamheden strakke
(maatschappelijke) randvoorwaarden kent wordt er (deels) gewerkt in de broedperiode van de
grote gele kwikstaart. Daarvoor wordt ook deze vergunning aangevraagd. Net als in 2024 wordt
in 2025 gezorgd voor alternatieve nestgelegenheid.
Voor wat betreft de ringslang hebben wij een zone rond de oever schoongeveegd en laten maaien,
waardoor deze zone nu ongeschikt is om te overwinteren. Er zijn twee takkenhopen met mest
aangelegd op geschikte locaties nabij de Slotgracht. Daar kunnen de ringslangen wel overwinteren of
elders in het plantsoen waar geen werkzaamheden plaats  vinden. Onze verwachting is dan ook dat we
geen ringslangen in winterslaap zullen verstoren in het werkgebied. Een amfibieënscherm is daarom
niet nodig. Er wordt niet of nauwelijks in en aan de oever gewerkt (kwetsbare delen worden
gemarkeerd) slechts de folie en beschoeiing wordt vervangen waarbij gewerkt wordt van uit de
lege vijver.
 
 
Volgens de rapportages is de toevoer van water in de slotgracht afkomstig van een
spreng en is de toevoer met name in de winter groot. Hoe wordt hiermee omgegaan
aangezien de slotgracht leeggepompt wordt? Waar wordt het water heen geleid of
opgevangen en is bekend wat hier de gevolgen van zijn? De Beeldenvijver waarvan de
toevoerende spreng komt heeft ook een tweede afvoerspreng (via ‘’het kanaal’’). De laatste
afvoermogelijkheid blijft open en het water van de Beeldenvijver stroomt naar de andere
“Bovenste en Benedenste Veldvijver” in het Paleispark. Het water van de Slotgracht wordt
weggepompt tot de sliblaag en zoals nu ook al gebeurt via de afvoerende spreng afgevoerd
richting de overige Veldvijvers. Naar verluid is de waterkwaliteit goed (bron en kwelwater) en het
extra water dat tijdelijk omgeleid wordt zal dan ook geen negatief effect hebben op de
Veldvijvers.
 
Het is bekend dat er een ijsvogel broedt op het eilandje in de slotgracht. In de
rapportage(s) wordt onvoldoende ingegaan op hoe met deze categorie 5 soort wordt
omgegaan. Ook is er onvoldoende ingegaan op potentie voor hazelworm. Kunt u hier
nog nader op ingaan? 
De ijsvogel heeft een lang broedseizoen en er wordt alleen in het begin van dit broedseizoen gewerkt.
Er worden drie steilwandjes aangelegd op het eiland zodat deze na de werkzaamheden terecht kan. Er
worden 1 of 2 ingegraven nestgelegenheden aangebracht en voor het overige willen we de ijsvogel de
mogelijkheid geven om zelf in de wandjes te graven. Daarmee verbetert het eiland als broedplaats.  Ook
de waterkwaliteit zal verbeteren waardoor de ijsvogel meer voedsel zal kunnen vinden rond om zijn
broedplaats.
De hazelworm komt voor in de bosplantsoenen ten noorden van het plangebied. De smalle werkzone
langs de beschoeiing is erg drassig, steil en niet geschikt als verblijfplaats voor hazelworm. We sluiten
de soort dan ook uit in het werkgebied.
 
 
We zien uw reactie graag binnen 4 weken tegemoet.



 
Met vriendelijke groet,
 
 

Vergunningverlener Omgevingswet
 

@gelderland.nl | www.gelderland.nl
werkdagen: maandag | dinsdag | woensdag | donderdag | vrijdag
 

 
 

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is
toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat aanvaardt geen
aansprakel jkheid voor schade, van we ke aard ook, die verband houdt met risico's verbonden aan het elektronisch verzenden van
berichten.
This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent to you
by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no liability for damage of any kind
resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.




